
 

 

 

 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka 

 
z działalności między sesjami Rady Miasta w dniach od 20.11.2024 r. 

do 16.12.2024 r., złożone przed IX sesją Rady Miasta. 

 

 

 

Do Biura Rady Miasta Kobyłka w okresie od 20.11.2024 r. do 16.12.2024 r. wpłynęły 

następujące pisma: 

 

1) Dnia 21.11.2024 r. wpłynęło zaproszenie z Powiatu Wołomińskiego na wydarzenie 

pod nazwą „Wieczór Międzykulturowy”, które odbyło się w dniu 26.11.2024 r. 

w Centrum Kultury Fabryczka w Wołominie. Za zaproszenie serdecznie dziękujemy. 

 

2) Dnia 25.11.2024 r. wpłynęła odpowiedź Pana Wiceburmistrza Miasta Kobyłka 

na wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej z dnia 

19.11.2024 r. 

 

a) W tym dniu wpłynęło również zaproszenie od Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Ząbkach na II Halowe Zawody Sportowo-Pożarnicze Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych z Województwa Mazowieckiego, które odbyło się w dniu 07.12.2024 r. 

w Szkole Podstawowej nr 6 w Ząbkach Za zaproszenie serdecznie dziękujemy. 

 

b) W tym dniu Radni Miasta: Pani Katarzyna Chmiel, Andrzej Michalik, Zbigniew 

Turek, Paweł Kostrzewa, Łukasz Rostek skierowali pismo do Burmistrza w imieniu 

mieszkańców okręgu nr 4  Kobyłce, w sprawie podjęcia priorytetowych działań 

w obrębie rejonu nr 4. 

 

3) Dnia 02.12.2024 r. Radni Miasta: Pan Artur Rola, Pan Rafał Mianowicz 

wraz z Przewodniczącą Rady Miasta Sylwią Jaźwińską odbyli spotkanie podczas dyżuru 

W Biurze Rady Miasta z mieszkańcem ulicy Belgijskiej, w celu poznania problemów 

z jakimi zmagają się mieszkańcy tej ulicy. Radni wystąpili o stanowisko Burmistrza 

Miasta w tej sprawie. 

 

a) W tym dniu Radna Edyta Zbieć skierowała również interpelację do Burmistrza Miasta 

z prośba o udzielenie kilku informacji w tematyce zasobów mieszkaniowych Miasta 

Kobyłka. 



 

 

 

 

4) Dnia 09.12.2024 r. Radni w składzie: Przewodnicząca Rady Miasta Sylwia Jaźwińska, 

Radna Edyta Zbieć, Radny Łukasz Rostek,  podczas dyżuru w Biurze Rady Miasta odbyli 

spotkanie z mieszkańcami Kobyłki, obrębu 13 oraz 17 (tzw. „Serwituty”) w celu podjęcia 

dalszych rozmów dotyczących Miejscowego Planu Zagospodarowania tego rejonu. 

 

a) W tym dniu Radna Miasta – Pani Magdalena Dybka skierowała interpelację 

do Burmistrza Miasta w sprawie autobusów linii L26 oraz linii L40 kursujących 

na terenie Miasta Kobyłka. 

 

5) Dnia 11.12.2024 r. wpłynęła skarga mieszkańca na Burmistrza Miasta Kobyłka. 

Skarga została przekazana do procedowania oraz wypracowania stanowiska 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta. 

 

a) W tym dniu wpłynęła odpowiedź Pani Wiceburmistrz Miasta Kobyłka na interpelację 

Pani Radnej Edyty Zbieć z dnia 27.11.2024 r. 

 

6) Dnia 15.12.2024 r. odbyło się uroczyste przekazanie sprzętu dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kobyłce, zakupionego przez Urząd Marszałkowski w Warszawie. 

W wydarzeniu na terenie jednostki OSP wzięli udział: Pan Radny Artur Rola, Pani Radna 

Aleksandra Korzeniewska oraz Przewodnicząca Rady Miasta Sylwia Jaźwińska.  

 

7) Dnia 16.12.2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Sportu, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa oraz Komisji Kultury i Spraw Społecznych, przed IX sesją Rady Miasta 

Kobyłka na Sali Konferencyjnej Urzędu Miasta o godzinie 17:00. 

 

8) Na dzień 17.12.2024 r. zostało zaplanowane posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki 

Przestrzennej oraz Infrastruktury i Ochrony Środowiska, przed IX sesją Rady Miasta 

Kobyłka na Sali Konferencyjnej Urzędu Miasta o godzinie 17:00. 

 

9) W tym dniu zostało również zaplanowane posiedzenie Komisji Finansowo-Budżetowej 

przed IX sesją Rady Miasta o godzinie 19:00, również na Sali Konferencyjnej Urzędu 

Miasta o godzinie 17:00. 

 

10) IX sesja Rady Miasta Kobyła odbędzie się w dniu 19.12.2024 r. (czwartek) o godzinie 

15:00 w Miejskim Ośrodku Kultury w Kobyłce przy Al. Jana Pawła II 22,  

na którą serdecznie zapraszamy. 

 

Pani Przewodnicząca Sylwia Jaźwińska składa serdeczne podziękowania za wszystkie 

zaproszenia wigilijne oraz życzenia Bożonarodzeniowe, które spłynęły w ostatnich 

dniach do Biura Rady Miasta. Zaproszenia wpływały tak licznie, że niestety nie udało się 



 

 

 

dotrzeć na każde z tych spotkać, za co Pani Przewodnicząca serdecznie przeprasza 

i składa najserdeczniejsze życzenia.   

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

       RADY MIASTA KOBYŁKA   

 

                 Sylwia Jaźwińska               
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